
 

 

Referat Fællesbestyrelsesmøde 

Torsdag den 24. november 2022 kl. 17.00 – 19.00 

 
Deltagere: Frank, Hanne, Helle, Jannie, Jimmi (ordstyrer), Kasper, Laura (tidsholder), Malene, Mette, Mirjam 

(referent), Trine, elevrådsrepræsentanter 
 

Afbud: Malene, Ebbe, og Laura 

 

 

 

Pkt. 1  Godkendelse af dagsorden (5 min.) 

Beslutning:   

 

 

Pkt. 2  Nyt fra Børnehus/SFO (15 min.) 

Orientering:  

Ledelse (TS):  

- Status nye medarbejdere: De nye har fået en god modtagelse, og er kommet godt i gang. 

- Status konst.perioden: Trine E har taget over i noget af det administrative. TS arbejder på at 

få overblik inde i sikre filer ift. pædagogiske indsatser. 

- Forældretilfredshedsundersøgelsen: 67% har svaret denne gang 

 

Medarbejdere (KSN): 

- Flere medarbejdere har været på sanse- og rytmikkursus 

- Tak til forældre, der har støttet op om de dage hvor vi har været få personale. 

- Lokale frivillige har lavet nyt kaninbur. 

- Der er også lavet Tarzanbane. 

- Det er julegavetid og julehyggetid. 

- Meget glad for de nye kolleger vi har fået. 

 

  

Pkt. 3  Nyt fra skolen (15 min.) 

Orientering:  

Ledelse (HN):  

- Status nye medarbejdere: Lone og Helene er begge kommet godt i gang og føles allerede 

som om de har været her længe. 

- Status konst.perioden: Skolechefen har meldt ud at der bare skal være stabil og sikker drift i 

perioden og det lever vi flot op til. 

- Ikarus workshop-dag: Det var en ny og spændende oplevelse. Vi føler os meget 

privilegerede over disse workshopdage der bliver arrangeret sammen med Borgerforeningen. 

- Valgfagsproces i gang: det er en svær proces i alle distrikter, det starter op 16/1 med en hel 

dag, Madkundskab foregår i Borbjerg og Skave, H/D og Billedkunst foregår på Mejrup og 

Musik på Ungdomsskolen. De fleste får deres 1. prioritet opfyldt. Det er et stort ønske at vi 

kan få valgfag til at fungere på en anden måde. 

- Økonomi: Det ser ud som om vi kommer ud af 22 med et overskud på 250.000-300.000. Vi 

gemmer alle pengene, da det kommer ind under de 3% der må overføres, så vi har til 1% 

besparelse næste år. Det ser ud som om vi har 70.000 mere i alt. Der skal spares 340.000 i 

SFH. Børnehuset har 70.000 mere. I skolen har vi 339.000 mere. Vi skal se på hvad der skal 

ske, bla. specialpædagogiske indsatser, diplomuddannelser mm. Afhænger af solidarisk 

driftsikring. 



 

 

- Budget 2023: Udkast parat til januar 

- 21/12 sidste dag før jul, 4/1 første dag efter nytår. 

- Skoleudviklingssamtale 24/1 med deltagelse af skolechef, skoleleder, lærerrep. og 

bestyrelsesrep. Data ud fra læsefærdigheder, som er et generelt kommunalt fokus. 

 

Medarbejdere (MK): 

- DUÅ: Spændende at være i udvikling sammen som personalegruppe, positiv stemning 

om at være både stærke og sårbare sammen. 

- Åben skole: Karup, Tømrer, Ikarus, Sexekspressen,  

- Luciaoptog d. 13. på skolen +14. dec. i Seniorklubben (også åben skole) 

 

 

Pkt. 4 Nyt fra Elevrådet (15 min.) 

Orientering: 

- Info om skolestyrken, vi har valgt ”Tal pænt til hinanden” og er ved at planlægge en 

trivselsdag for hele skolen.  

 

 

Pkt. 5  Nyt fra formandskabet (5 min.) 

Orientering: 

- Interesse i et fællesbestyrelsesmøde mellem Mejrup, Skave og Borbjerg. 

- Hvad er formålet? Overlevering? Afventer  

- Henvendelse fra Borgerforeningen vedr. skrivelse om cykelsti 

 

 

Pkt. 6  Nyt fra Brandingudvalget v/ Malene & Hanne (5 min.) 

Beslutning: 

- Hvor langt er vi med fotos af bestyrelsen uden røde mursten? 

 

Pkt. 7 Nyt fra Støtteforeningen (15 min.) 

Orientering: 

- Vi er kommet med i Kulturperlen i bestyrelsen. De kom med et godt tilbud om 20.000 

kr. Det har været nemt at finde frivillige til arrangementerne. 

- Vi vil gerne tage de store arrangementer, der giver penge, i stedet for lodsedler og 

markedsbod. 

- Det er et godt billede udadtil, at der er en støtteforening - får øje på os herude. 

- Der kommer løbende ansøgninger, som vi tager hurtigt stilling til. 

- Alle ansatte og fællesbestyrelsen kan ansøge. 

- Ansøgningsskemaet findes på Teams.  

- Vi vil gerne være mere synlige i Børnehuset. 

- Vil gerne hjælpe til ved arrangementer. 

- Hvis man er medlem og har betalingsservice kører det automatisk 

- Mange medlemmer, som ikke har direkte tilknytning til skolen. 

 

Feedback: 

- Uvurderlig aktiv for skolen. Det er noget der misundes andre steder fra. 

- Der skal meldes datoer ud så hurtigt som muligt, så det ikke falder sammen med andre 

lokale initiativer. 

- Dejligt hvis I vil søge fonde, og finde ud af hvilke fonde der er relevante. 

 

 

- - - - - - - - - - - - - - - - Vi siger tak for i aften til elevrådet - - - - - - - - - - - - - - - - 



 

 

 

 

 

Pkt. 8 Kontaktforældreaften tirsdag d. 1/11 (25 min.) 

Indstilling: 

Evaluering af kontaktforældreaftenen. 

 

Beslutning:  

- Snakken gik godt. 

- Nogle af spørgsmålene var måske for brede. 

- V skal være mere direkte i hvad vi vil høre forældrenes mening om. 

- Mange forældre vil gerne have positivmelding men ikke hver uge. Fokus på hvad det 

er personalet skal bruge deres tid på. Går det ud over undervisningstiden. 

- Forældrene var generelt glade for de individuelle positivmeldinger. 

- Ønsker: Opfølgning på igangværende indsatser. 

- Ønske om at der kommer melding om klassens sociale liv. 

- Det er meget individuelt fra lærer til lærer - det kan ikke ensrettes. 

- Den daglige kontakt i Børnehuset erstatter den skriftlige dimension. 

- Det er ikke alt der egner sig til garderobesnak. 

 

 

 

Pkt. 9 Nedsætte udvalg til planlægning af fællesbestyrelsens nytårskur (10 min.) 

Indstilling: 

Der skal nedsættes et udvalg til planlægning af fællesbestyrelsens nytårskur. 

Nytårskuren er et socialt aftenarrangement bestående af en fællesoplevelse og spisning. 

Den økonomiske ramme er 5000kr. 

 

Beslutning: 

Mirjam og Kasper tager den. 

Dato: Fredag i januar, vi sender forslag ud. 

 

Pkt. 10 Punkter til næste møde d. 24/1 (5 min.) 

Beslutning: 

- Fællesbestyrelsen udtaler sig til forslag til budget 2023 

- Viderearbejde med princippet vedr. underretning af hjemmet vedr. elevernes udbytte af 

undervisningen (se eksisterende principper på hjemmesiden) 

- 3 timers møde 

- Fællesbestyrelsesmøde med Mejrup og Borbjerg. 

- Skolemad?  Frank har undersøgt Skolemad.nu 

 

 

Pkt. 11  Eventuelt (5 min.) 

Beslutning: 

 


